
 

  

  

Arresølund Seniorbofællesskab   
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Referat af bestyrelsesmøde fredag 1. marts 2024 kl. 10.00 i Fælleshuset 
Deltagere: Bente, Merete, Maria, Hanne S, Troels    samt Rasmus fra Lejerbo      

Suppleanter:  

Afbud: Rasmus fra Lejerbo 

Fraværende: Merete 

 

Dagsorden  Referat 
 1.  Godkendelse af referat fra 

bestyrelsesmødet 9/2 -24 
Referatet blev godkendt. 
 
Dog blev det besluttet - efter en henvendelse fra Otto - at årets 
3. beboermøde rykkes fra tirsdag den 12. til torsdag den 14. 
november 
Førstkommende møde ligger fast på tirsdag, den 12. marts. 
Mødet den 6. august ligger - så vidt bestyrelsen er orienteret - i 
den sommerperiode, hvor Otto kan deltage. 
Fremover bør arrangementer som beboermøder planlægges, så 
de fordeles over flere af ugens dage. 
 

2.  Nyt fra formanden Den uforklarlige udvikling i elforbruget i fælleshuset, der blev 
behandlet ved sidste bestyrelsesmøde, er sendt videre til Lars 
Hansen (Lejerbo Hillerød).  
 

3.  Udestående med Lejerbo 
 
 
a. Kæde evt. skiftes til jernkæde 
 
b. Hvornår beskæres 

randbeplantning mod Elverhøj 
(aftalt efter bladfald ’23) 

 
c. Er maleren bestilt? 
 
d. Hvornår skal der være møde 

med Nyholm 
 

e. Status, rep utæthed carport 
 
 
f. Tømning af haveaffald 
 

Det var ikke muligt for Rasmus at deltage i mødet. 
Rasmus har derfor sendt nedenstående kommentarer: 
 

Rasmus har brug for en begrundelse. 
 
Der er beskæringsuger i 11-12-13 
TDC vil dog gerne i gang med grave arbejdet til fibernet, så 
det kan være det bliver i uge 10 
 
Ligger til godkendelse i Hillerød. 
 
Der er ikke fastsat dato endnu. 
 
 
Opgaven er lagt til den 10/4 
Afventer melding fra Hillerød omkring timeafregning. 
 
Det skal aftales med bestyrelsen, om de selv vil melde 
tømning til driften, eller om det skal køre på nuværende 
måde. 

 
Bestyrelsens kommentarer: 
 

Alle punkter drøftes med Rasmus i forbindelse med næste 
bestyrelsesmøde. 
 



Side 2 af 2 
 

3.a. Vi vil prøve en periode uden kæde 
 
3.e. Rasmus skal præsentere løsningen for bestyrelsen, før 
den iværksættes 
 
Der foreligger ikke noget bud på blåregnens fremtid. 
Bestyrelsen foreslår, at blåregnen får lov til at blomstre i 
den kommende sommer, hvorefter den fjernes helt 
sammen med resterne af pergolaen. 
 

4. Planlægning af beboermøde 
Evt. faste punkter 
 
 
 

Bordopstilling: Maria, Susanne og Troels har tilbudt at stå for 
bordopstilling mv. 
 
Indkøb af kage mv.: Troels får betalingskortet. 
 
Agendaen fremgår af den udsendte mødeindkaldelse. Hertil 
kommer eventuelle forslag til emner fra bofæller (der er 
deadline mandag, den 4/3). 
 
Mødets primære punkt er nedsættelse af et udvalg, der kan 
arbejde videre på forslaget til ændring af Råderetskataloget. 
 
Herudover vil ventelisteudvalget give en orientering om status 
på udvælgelse af ny bofælle. 
 
Troels laver en kort præsentation af de første nyheder på vores 
hjemmeside. 
 

5. Dato for næste møde 5. april 2024 

6. Punkter til næste møde • Opfølgning på beboermødet 

• Drøftelser med Rasmus vedr. udestående med Lejerbo 
 

7. Eventuelt Vi skal snart byde en ny bofælle velkommen. 
I den forbindelse blev det besluttet, at repræsentanter for 
bestyrelsen møder op på indflytningsdagen og byder 
velkommen med en lille blomst eller lignende. 
 

 

 

Lørdag, den 2. marts 2024 

 

 

Bente Pedersen    Troels Lynnerup 

Formand    Sekretær 


